
Vääksyn Yhteiskoulun yhdysvanhemmat 
 

Yhdysvanhemmat keskustelivat torstaina 19.9.2024 Länsi-Asikkalan koulun tilanteesta. Keskustelu 
pohjautui tietoihin virallisesta kuulemistilaisuudesta Länsi-Asikkalan koulua koskien 21.8.2024. 
Yhteiskoulun vanhemmat katsoivat, etteivät he voi antaa virallista lausuntoa tai kannanottoa liittyen 
Länsi-Asikkalan kouluun, koska he edustavat yläkouluikäisiä ja lukiolaisia. Yhdysvanhemmat 
keskustelivat alla olevista aiheista ja haluavat tuoda julki seuraavat asiat:  
 

- Onko oppilaiden kuljetuskustannukset laskettu mukaan vuotuiseen 330 000 euron 
säästöön?  

- Turvataanhan lasten turvallisuus koulumatkoja odottaessa, mm. valaistus.  
- Ristiriita liikkuvan Asikkalan imagon kanssa.  Nyt Länsi-Asikkalassa osa lapsista kulkee 

jalan tai pyörällä kouluun. Jatkossa koulukuljetukset kyyditsisivät heidät kotoa koululle ja 
näin koulumatkojen liike jää pois.  

- Osa nykyisistä kyytioppilaista (osalla taksimatka kestää jo nyt kauan), joutuisivat istumaan 
auton kyydissä vielä kauemmin.   

  
      Vääksyn Yhteiskoulun yhdysvanhemmat, Vääksyssä 19.9.2024  

 

 
 


